
Referat fra FAU-møte, Skeie skole 08.05.2025  
Neste møte    September 2025,  Skeie Skole kl. 18:30 

Referent: Anders Ree 

Registrering av de fremmøtte 

Klasse Navn 20.02.2025 

SFO Nejla Karahasan  

1A Ann Jeanett Paterson x 

1B Yvonne Pedersen  

1C Nina Helen Halseid-Budd x 

2A Yvonne Pedersen  

2B Jeanine Pettersen (Vara) x 

2C Linn Anneth Grønning  

3A Viel Marit Hoff x 

3B Ann Jeanett Paterson  

3C Nina Helen Halseid-Budd x 

4A   

4B Elise Svendsen x 

4C Tina malde x 

5A Kari Th hattestad  

5B Anders Ree x 

5C Lene soma hestnes x 

6A Sandra Schippers  

6B Ole Knud Bonnez  

6C Anders Ree x 

7A Camilla Bertelsen x 

7B odd inge  

7C Lisa Odland  

SU Kim Odland  

Rektor Kathrine Aasmundsen Erga x 



bitte lille. 
Rektor Mariann Gunnerød  

 

Dato for neste møte: Ved behov før sommerferien eller første fau-møte etter sommerferien 
blir innkalt til valg av nytt styre.  

Dette møtet er årsmøte, viktig at alle nyvalgte FAU-representanter stiller da det skal velges 
nytt FAU-styre. (Leder, nest leder og kasserer).  

Rektor har ansvar for å legge referater og første innkalling i vigilo, dato kommer etter valgene 
fra foreldremøtene i august. 

 

Agenda blir da:  

Sette nytt fau og valg av ny leder, nestleder og kasserer. 

oppsummering sommerfest 

Innkommende saker og bli kjent med eldre saker som ikke er løst enda. 

 

Sak 1: 17. mai  Planlegging av 17.mai er i full gang. 

Oppgradering av skolegården startet i.mars.2025.  

Sykkelparkeringen på fremsiden blir flyttet. Her kommer ulike ballspill, spillebord, m.m. 
Oppgraderingen skal være ferdig ca.  løpet av våren/sommer 

 

● Planlegging er i sluttfasen og de fleste oppgavene er tildelt. foreldremøte har vært 
avholdt. 

● Det blir tidenes loddgevinster i år, pr. nå har vi 15stk gevinster som forskjellige 
bedrifter på Hundvåg har sponset som hovedpremie i år.  

● Har bedt Lunde klassene om å lage frukt kurv eller liknende for utloddning som en av 
hovedgevinstene.  

● Blir ikke slush i år da maskinen er ødelagt. Korpset skal søke midler til ny maskin. 

17.mai tog oppstilling er sendt alle skoler og barnehager og de som har meldt seg på.  

Kan rektor dele tog-oppstillingen i Vigilo? 

 

SAK 2: 

SAK 3: Natteravner 

● Det er ønskelig med 6 stk, og 2 er minimum. Tanken er å dele inn Hundvåg inn i øst 
og vest for å rekke over plassene en vet det samles elever/ungdommer.  



● Ny ordning med at alle ungdomsskoler og barneskoler (7. trinn) stiller som 
natteravner. Først spørre frivillig, deretter sette opp liste hvor hver klasse har ansvar 
en uke.  

● Fordeling våren 2025:  7B: 04.april, 7C: 09.mai.   

● Kathrine tar kontakt med frivillighetssentralen for å få et felles skriv til foreldrene.  

o Har du tatt kontakt og eventuelt fått svar? 

o Rektor sender en felles melding til 7.trinn.og høre om hun har fått skriv fra 
frivillighetssentralen. 

Svar: Rektor har vært i kontakt med frivillighetssentralen og oversendt melding fra Anne 
Therese. 

Sak fra foreldre: 

Melder i fra en sak fra foreldre og klassekontakt om at det er utfordrende å skulle pålegge 
foreldre å gå når man ikke får frivillige til å stille. Hva med de man vet ikke kan språket? Det 
er utfordrende at informasjonen Bare er på Spond, og at klassekontaktene ikke har et felles 
skeiv å dele ut til klassen - men må bruke link til Spond og Facebook noe ikke alle har. 

Dette er et godt initiativ, men vanskelig å gjennomføre i praksis. Særlig biten med å pålegge 
foreldre. 

Svar: Er det ikke mulig å få tak i foreldre så får en melde det i spond, kanskje noen andre har 
mulighet. Dette bør tas opp i Bydelsfau til høsten. 

informere på foreldre møte til høsten. 

SAK 4: SU 

SU møte var 9 april, og SU leder Kim Odland og Anders Ree stilte. 

skolen går i null. Regnskapsmessig ved årsslutt,  i minus nå. 

 

SAK 5: Nye saker fra foreldre 

1. Sak innkommende: Se sak 3. 

 

SAK 6: Eldre saker fra foreldre 

Eldre saker kan leses i tidligere referater. 

1. Farlig skolevei: Gangfelt ved rundkjøringen på Skeie. Forslag om ekstra gangfelt 
ved bussholdeplassen for tryggere overgang.  

Kathrine har kontakt med Trygg Trafikk og evt. frivillighetssentralen for å høre om de 
kan bistå med noe. Det oppfordres til å melde fra på «Varsle om feil- VOF». Her kan 
en blant annet melde fra om veiene.  

 



Svar fra rektor: Rektor har sendt mail til fylket om gangfelt ved rundkjøringen.- ingen svar 
foreløpig, ikke fått svar rektor tar kontakt på ny. 

 

 

 

SAK 7: Informasjon fra rektor 

ikke noe nytt pr dd. 

 

 

 

SAK 8:  

 

1. Info om chromebook og lading;  

Hør med ditt barns kontaktlærer om det evt. er mulig å ha fast dag i uke med hjem for å lade. 
Chromebooken brukes ulikt i ulike klasserom, samt det er ulikt hvor mye lekser som skal 
gjøres på chromebooken. Så her er det viktig å snakke direkte med kontaktlæreren. 

 

Oppdatering; Noen elever får legge igjen mens andre må bære denne tunge chromebooken 
hver dag. 4 klasser bærer den kun for lading, ingen lekser. 3 trinn, hver dag, men kun lekser 
mandag og tirsdag. 

Det sies at de ikke kan ligge på skolen pga fare for tyveri. 

Mariann: Hører med rektor om det er en plass å legge chromebook 1-.4 trinn, de dagene det 
ikke er behov for lading eller lekser. 

rektor svarte at de kan ligge i hylla, det er ikke egne skap til dette. 

 

 

Sak 9:  Sommerfest (stavanger 900 år) 

● Planleggingen er i gang og spikres på dette møte. 
● Anders har laget utkast til fordeling av oppgaver til dette møte (Feiring av stavanger 

900 år) samtidig med sommerfest gjelder fremdeles. 
● Det er søkt midler til nabolagspotten. FAU fikk ikke tildeling, men en ansatt på skolen 

har fått tildelt midler for feiring av byen vår Stavanger 900år. skolen lager eget 
opplkegg under sommerfesten, arrangementet utvides til at besteforeldre og søsken 
kan komme. 

● Lodd til sommerfesten er allerede kjøpt inn. Har kjøpt 200 loddblokker som var på 
tilbud og dette er nok for 2025 og 2026. 



Fau leder viser frem det som skal fordeles: 

se eget ark: Internt arbeid.  

Fordeling av arb. oppgaver i ark.excel.arbeidsoppgaver er fordelt. klar for sommerfest. 

 

 

 

 
Årshjul 

oppdateres fortløpende måneder som har vært er tatt bort og finnes i tidligere referater. 
 

SKEIE SKOLE FAU – ÅRSHJUL 2024/2025 

 Mnd. Aktivitet  Kommentarer  Ansvar  

MARS 

17..03.25 
17. mai møte kl. 18.00 skeie 
skole 

FAU 6. trinn m klassekontakter (m Lunde) tar et første 
planleggingsmøte . med alle involverte. 

FAU og kl. 
kontakter  
6. trinn  

20.03.25 Klessalg. kl 18:00 Salgskveld, 18.00-20.00, oppmøte 17.30 FAU- alle  

APRIL 

02.04.25 FAU møte 

Skeie skole – lærerværelse kl. 19:00  

 

Planleggingsmøte sommerfest stavanger 900 år og avslutning. 

FAU leder  

20.04.25 
Fellesmøte for FAU og su-ledere 
i Hundvåg bydel 

Sted: lunde skole 

Fauleder eller 
nestleder og  

SU-leder 

07.04.2025 17. mai møte  Arbeidsmøte 
6. trinn, 17.mai 
kommitee 

09.04.2025 SU-møte (Samarbeidsutvalget) Økonomi, Personal, skolerute og eventuelt. 
Su-leder og 
FAU-leder 

    

    

MAI 

08.05.25 
Planlegging sommeravslutning 
og FAU møte  

Skeie skole – lærerværelse kl. 1830 

Fau-møte og sommeravslutning 

FAU leder og 
ansvarlig for 
sommeravslutni
ng. 

    

 17.05.25  17. mai arrangement  FAU 6. trinn + Korpset arrangerer – felles for Skeie og Lunde  

  

FAU 6. trinn og 
8. trinn på 
Lunde  

JUNI 

    

Utgår 

 
FAU møte (ved behov)  

Skeie skole – lærerværelse kl. 19.00-20.30,  

sluttplanlegging, felles skoleavslutning 
 



Uke 24. 12 juni 

 

Felles skoleavslutning, slik som i 
fjor.  

Vedtak: Ja. Vi må å få noen inntekter slik at vi kan holde 
skoleavslutning sammen med skolen årlig fremover. Forslag er 
Salg av brukte klær, loddsalg, og eventuelt en kiosk. 

Frukt-kurver bestilles 2uker før 

Leder(e) for 
sommeravslutni
ng  

Sept. 2026 FAU møte 

Nytt skoleår valg av FAU og klassekontakter. + internt valg i fau. 

Møte rett etter alle klassekontakter og FAU representanter er 
valgt i samme mnd. 

 

 

 

 

 

 

ANSVARSFORDELING FAU 

Fordeling av ansvar i FAU, og samtidig oppnå mer handlekraft 

Leder har ansvar for å kalle inn til møtene, leder møtene og sende referatutkast til referent som da 

sender til rektor og fauleder.  

Rektor legger referat i pdf versjon på hjemmesiden, med en melding i vigilo til alle med link til 

referat. 

 Leder skriver også første møtereferat. Leder skal delta i bydels fau og Su møtet. Tar imot saker og 

holder kontakt med skoleledelsen.  

Roller 

Oppgave (Rolle) Innhold (Oppgave) 
Valgt 
ansvalig 
2025 

Referent 1 

Renskrive referat og ta egne notater slik at vi får med oss 
det meste som blir sagt. Og sende referat til rektor i PDF 
-versjon med kopi til fau-leder: 
«Fau.skeieskole.stavanger@gmail.com» FAU leder skriver 
ned stikkord i referatet under møtet. 

Nina Helen 
Halseid-Bu
dd 

Referent 2 Samme som referent 1 ved fravær. 
Ann 
Jeanett 
Paterson 

Deltaker SU møte Informer FAU hva som skjedde på møtet 
Kim 
odland 

Deltakere 
tryggtrafikk ol. møte 

Informer Fau hva som skjedde på møtet Tina Malde 

Sponsor 17 mai Ordne med premier til lekene og loddsalget 6C,  

Reflekskonkurranse 
ansvarlig 

Skaffe refleksvester til oppstart av reflekskonkurransen fra 
Kiwi Skeie og kåre vinner. 

Kari 
Therese 

  
For neste år bør det søkes etter reflekser allerede Q1 og 
Q2 2025. 

  

17.mai komite 
ansvarlig 1 

Overtar 17. mai Excel ark og kaller inn til møter 
Ole knud 
6B 

mailto:Fau.skeieskole.stavanger@gmail.com


17.mai komite 
ansvarlig 2 

Oppretter kontakt med FAU Lunde og Skolekorpset. 
Arrangere toget i oddetallsår, hundvåg skole har ansvaret 
partallsår 

6A 

Kasserer 
(Styremedlem) 

Økonomiansvarlig, lager sluttrapport for året, betale ut til 
vinner av reflekskonkurranse. Kasserer blir og 
styremedlem. 

Jeanine 
Pettersen 

Nestleder  Ansvar for årshjulet 
Anders 
Ree 

Leder arrangement  
Salg av brukte gjenglemte klær. Kaller inn til første møte 
og skriver referat.  

 Yvonne 
Pedersen 

Leder felles 
skoleavslutning 1 

Ansvarlig for innkjøp og gjennomføring 
Kari 
Hatlestad 

Leder felles 
skoleavslutning 2 

Samarbeider med nr 1  
Elise 
Svendsen 

Søknader  
Søke/rapporterer om penger til skoleavslutning, tilskudd 
til border og stoler og 17.mai ol. 

(Rektor) 

 Søknader  
Tilskudd fra kommunedelsutvalgene | Stavanger 
kommune 

 Nejla 
Karahasan 

FAU leder 
Leder møte, skriver notater i møtet.  Følge opp saker, 
delta på KFU. Delta på bydelsutvelg-møte 

Anders 
Ree 

 

 

 

https://www.stavanger.kommune.no/politikk/politiske-utvalg-i-stavanger/kommunedelsutvalg-i-stavanger/tilskudd-fra-kommunedelsutvalgene/
https://www.stavanger.kommune.no/politikk/politiske-utvalg-i-stavanger/kommunedelsutvalg-i-stavanger/tilskudd-fra-kommunedelsutvalgene/

